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Actualiteitsvraag van mevrouw Hilde Sabbe aan de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

 

Onderwerp: Het schrappen van warme maaltijden op school 

___________________________________________________________________________ 

 

Steeds meer scholen schrappen de warme maaltijden over de middag. De Morgen van 17 

september analyseert deze trend. Als oorzaak wordt vooral verwezen naar de moeilijkheid voor 

scholen om dit georganiseerd te krijgen. De coronacrisis heeft deze trend versneld, de 

lockdowns redeneerden scholen dat het ook zonder kon. 

 

Waar vroeger nog meer dan de helft van de scholen warme maaltijden aanbood, is dat nu 

waarschijnlijk onder de 50 % gezakt. Het artikel vergelijkt verschillende regio’s, maar over 

Brussel wordt geen inschatting gegeven. 

 

De krant laat ook verschillende experten aan het woord. Die zijn duidelijk over het nut van 

gezonde maaltijden op school. Kinderen leren (over) gezond eten, leren nieuwe smaken kennen. 

Voor kinderen in armoede is er een dubbel voordeel, gezien ze thuis soms simpelweg geen 

toegang hebben tot gezond eten. Dat met alle gevolgen op welbevinden en leerprestaties. 

 

Mijn collega’s Els Rochette en Fouad Ahidar hebben er hier en in het Brussels Hoofdstedelijk 

Parlement al voor gepleit. In een stad als Brussel, een rijke stad waar tegelijk een steeds grotere 

groep onder voedselarmoede lijdt, moeten we meer doen. Elke scholier zou gezond eten moeten 

aangeboden krijgen op school, gratis voor wie in armoede leeft. 

 

Verschillende steden zoals Gent of Antwerpen zijn bezig met proefprojecten. Onze fractie was 

verheugd dat u bij de begrotingsbesprekingen in juni aankondigde extra middelen vrij te maken 

voor armoedebestrijding op school, ook om naast de bestaande kosten die vandaag al in 

aanmerking komen om terugbetaald te worden, de vergoedingen uit te breiden naar 

voedselarmoede en menstruatiearmoede. 

 

We zijn er ons van bewust dat een dergelijke ambitie niet kosteloos is en dat scholen moeten 

ondersteund worden. Daarom ook moet samengewerkt worden met het gewest en Vlaanderen. 

Dat Vlaams minister Ben Weyts in hetzelfde artikel warm noch koud blaast over dit onderwerp, 

stelt ons niet echt gerust.  

 

Nochtans leren buitenlandse voorbeelden – zie de Scandinavische landen of Groot-Brittanië – 

dat het wel kan. 

 

Vandaar mijn vragen: 

 

- Wat is de toestand in Brusselse scholen vandaag: hoeveel bieden wel of niet gezonde 

en/of warme maaltijden aan? Hoe evolueert dit in Brussel? 

- Plant u in gesprek te gaan met scholen die stoppen of plannen te stoppen met deze 

essentiële dienstverlening? Het lijkt ons goed om vroeg in het schooljaar in te grijpen. 

- Hoe staat het met de uitrol van uw plannen om voedselarmoede op school aan te pakken?  

 

Hilde Sabbe 


